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Verchere (OMV Petrom): Vom pierde ultimul tren pentru gazele din Marea

Neagra,daca legislatia nu va fi modificata în acest an

Daca Legea offshore nu va fi modificata în acest an, vom pierde ultimul tren pentru gazele din Marea

Neagra, a declarat, miercuri, directorul general al OMV Petrom, Christina Verchere, într-o conferinta de

presa.

 

Ea a precizat ca se asteapta ca Legea offshore sa fie modificata pâna la finele anului, conform declaratiilor publice

ale autoritatilor, si nu are informatii suplimentare.

 

"Ştiu ce stiti si voi, ca ministrul Energiei a spus ca Legea offshore va fi modificata în acest an. A devenit foarte

crucial ca acest lucru sa se faca anul acesta. De ce? Pentru ca tranzitia energetica are nevoie de gaz si riscam sa

pierdem ultimul tren, deci trebuie sa ne miscam. Şi stim ca acest proiect este important pentru România", a spus

sefa Petrom.

 

Investitia în acest proiect este conditionata de existenta unui cadru fiscal stabil, întrucât este vorba de miliarde,

considera Verchere.

 

Tot miercuri, la Viena, Rainer Seele, director general al OMV, a afirmat ca proiectul Neptun din Marea Neagra

"este mai important ca niciodata" pentru perspectivele viitoare ale Petrom.

 

Grupul austriac OMV, prin subsidiara OMV Petrom, si ExxonMobil sunt parteneri egali în proiectul de explorare a

zacamântului de mare adâncime Neptun din Marea Neagra, estimat la 42 - 84 de miliarde de metri cubi de gaze.

Zacamântul a fost descoperit în 2012, însa dezvoltarea sa a fost amânata de mai multe ori, dupa ce România a

implementat modificari legislative considerate nefavorabile de catre dezvoltatori.

 

O decizie finala de investitii cu privire la proiectul de gaze Neptun din Marea Neagra ar urma sa fie adoptata în

primul trimestru din 2022.

 

"OMV va face tot ceea ce sta în puterea sa pentru a se asigura ca acest proiect este unul de succes", a spus miercuri

Rainer Seele, adaugând ca si Guvernul României trebuie sa asigure cadrul necesar pentru aceasta investitie.

 

Cu privire la acest aspect, Rainer Seele este optimist si vede ca exista constientizarea necesara. 
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